

育才

獎學金計劃

SCHOLARSHIP SCHEME

Application Form
參加表格



● Assessment Standard

Assessment is mainly based on the applicants' examination results of the HKDSE or other international examinations or tournaments with equivalent qualification. Winner, 1st runner up and 2nd runner up shall be awarded. In the event of any dispute, the decision of the Assessment Committee shall be final.

● Awards

Winner: HK\$3,000 1st runner up: HK\$2,000 2nd runner up: HK\$1,000

● Method of Application

Please return the completed application form and supporting documents to the following addresses on or before **27rd January 2017 (Friday)**:

Your Management Office / Property Services Office /
www.hy.com.hk/www.h-privilege.com.hk/www.wb.com.hk

Please state clearly "Application for Scholarship Scheme" on the envelope.

● Eligibility Criteria

1. Applicants must be occupants of property developments managed by the Property Management Department of the Henderson Land Group.
2. Applicants must be holders of the certificates of HKDSE or other international examinations or tournaments with equivalent qualification in the year of 2015/2016, with the following requirements:
At least 6 subjects passed including Chinese Language, English Language, Mathematics and Liberal Studies in the HKDSE, with total scores not less than 27

● Supporting Documents

1. One recent photo of 1.5" x 2.0"
2. A photocopy of HKID/HKSAR passport.
3. A photocopy of the certificate of HKDSE or other international examinations or tournaments.
4. A photocopy of residential proof, i.e. resident card, the latest receipt of management fee, or tenancy agreement.

For enquiries, please contact Mr. Chris Chan at 2851 1991.

● 評核標準

計劃按香港中學文憑試，主要以申請人的公開考試成績，或與其資歷等同的國際性考試或比賽成績作為評選基準，各設冠、亞、季得獎者。一切評核標準，以評選委員會最後決定為準。

● 獎項金額

冠軍: HK\$3,000 亞軍: HK\$2,000 季軍: HK\$1,000

● 報名方法

請於 **2017年1月27日 (星期五)** 或之前將填妥的申請表格連同所需文件直接遞交往:

所屬苑廈管業處 / 物業服務處 /
www.hy.com.hk
www.h-privilege.com.hk
www.wb.com.hk

信封面請註明「恒基物業管理部育才獎學金計劃」

● 參加資格

1. 申請人必須為「恒基」物業管理部旗下苑廈之業戶
2. 申請人必須持有2015/2016年香港中學文憑試與其資歷等同的國際性考試或比賽成績證明文件，成績要求如下:
香港中學文憑試至少六科合格 (包括中/英/數/通識) 及總積分不低於27分

● 所需證明文件

1. 1.5" x 2.0" 近照一張
2. 香港身份證 / 護照副本乙份
3. 香港中學文憑試或國際性考試或比賽成績得獎證明文件副本乙份
4. 住戶證副本、最新一期管理費收據副本或任何租/住證明文件乙份

如有任何查詢，請致電 2851 1991與陳輝傑先生聯絡。



恒基兆業地產有限公司
HENDERSON LAND DEVELOPMENT COMPANY LIMITED



育才

獎學金計劃

SCHOLARSHIP SCHEME

恒基兆業地產集團物業管理部本著「取諸社會、用諸社會」的宗旨，履行社會企業責任，以實際行動回饋社會。我們深信，教育是促使社會進步的重要元素，所以我們一直積極支持教育以造福社會。「恒基兆業地產集團物業管理部育才獎學金計劃」於2001年成立，目的為鼓勵成績傑出的本地學生，培育新一代優秀人才，推動社會發展，至今已舉辦逾十五年並有逾百人受惠

As a corporate social responsible citizen, Henderson Land Group Property Management Department devotes considerable efforts to the community and plays an active role in education. Since we believe education could promote social progress and prosperity, we have dedicated to support educational activities for the betterment of the community. In 2001, we have launched the "Scholarship Scheme" to recognize students with outstanding academic achievement and help nurture talented young people. Over 100 students were benefited in the past 15 years.

截止日期 Deadline
27/1/2017

Personal Details 參加者個人資料

英文姓名 English Name _____ 中文姓名 Chinese Name _____

出生日期 Date of Birth _____ 性別 Gender M 男 F 女

電話 Tel. No. (Res. 住宅) _____ (Mobile 流動) _____

住址 Address _____

家長 / 監護人姓名 Name of Parents / Guardian _____

照片
Photograph

Information of Academic Activities and Achievements 學術活動成績 / 資料

考試 / 比賽 Examination / Tournaments	主辦機構 Organizers	成績 Achievements

活動詳情
Details of Tournaments _____

附件 Attachment 香港中學文憑試 HKDSE 香港身份證 / 護照副本乙份 A photocopy of HKID/HKSAR passport. 住戶證明文件副本乙份 A photocopy of residential proof

其他 Other _____

Declaration 聲明

本人謹此聲明，以上提交資料全屬確實無誤。
I hereby declare that the information given in this application is true and correct.

本人亦完全明白及同意下列注意事項。
I fully understand and agree with the following notes.

參加者簽署
Applicant's Signature

日期
Date

家長 / 監護人簽署
Parent's / Guardian's Signature

日期
Date

注意事項
申請人必須於參加表格上簽署作實方為有效
未滿18歲者，必須經由家長或監護人同意，並在參加表格上簽署作實
本公司將以正式書函通知得獎者
所有資料絕對保密，並只作為次比賽用途

Notes
Only properly signed application forms are valid
Applicants of age below 18 shall get their parents' or guardians' approval and signature
The awarded winners will be notified in writing individually
All information collected will be kept strictly confidential and used for application purpose only